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Choć sporo na to wskazywało, nie poznaliśmy dziś przyszłości Fabio

Boriniego. O tym, kto zostanie posiadaczem całej karty przekonamy się

jutro przed południem. Zdaniem mediów faworytem w "pojedynku" Parmy i

Romy są Giallorossi.

 

To, iż Gialloblu nie złożyli zbyt wysokiej oferty, a na pewno nie przekraczającej 5

mln euro wiemy z wypowiedzi samego dyrektora sportowego klubu, Pietro

Leonardiego. Udzielił on wywiadu dla Radio Mana Mana:

- Była różnica zdań z Romą, koperty wyjaśnią wszystko. Próbowaliśmy dojść do

porozumienia. Istniały różne hipotezy. Odnowienie współwłasności zostało

natychmiast odrzucone. Liczby w kopertach? Parma umieściła bardzo poważną

ofertę. Jeśli to prawda, że Roma umieściła 5 milionów, oznacza to że Parma zrobiła

poważny zysk i jesteśmy zadowoleni. Jeśli z kolei pozostanie z nami, oznacza to, że

będziemy już mieli w domu zastępcę Giovinco.
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